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Město Pohořelice 
 
 

Zápis 

z II. zasedání zastupitelstva města konaného dne 11. 12. 2006 
 

Účast zastupitelů při zahájení: 17, celkem 18  
Nepřítomen:  3   
Počet přítomných občanů:  5 
Zahájení:  16.00 hodin 
 
 
ad 1) Zahájení 
 
Zasedání zastupitelstva města Pohořelice /dále jen ZM/ svolal, zahájil a řídil  starosta města ing. 
Josef Svoboda. Přivítal přítomné zastupitele a občany a seznámil je s programem zasedání.    
 
Usnesení č. 1/II/06: ZM schvaluje program zasedání:  
 
1. Zahájení 
2. Volba volební komise, určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3. Kontrola usnesení  
4. Rozpočtová opatření č. 12/2006 
5. Diskuse občanů 
6. Žádosti 
7. Různé  
8. Interpelace členů ZM 
9. Závěr 
Výsledek hlasování: 17 pro. 
 
ad 2) Volba volební komise, určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
 
Ověřovatelé zápisu z minulého zasedání ZM konstatovali, že zápis přečetli a nemají k němu 
připomínek. 
  
Usnesení č.2/II/06 : ZM schválilo volební komisi ve složení Ing. Gazík, Mgr. Janičatová, Ing. 
Ondra . Výsledek hlasování:  17  pro 
Za ověřovatele zápisu byli zvoleni Jan Staček a Irena Šťastná . Výsledek hlasování: 16  pro, 1 
se zdržel.   
ZM vzalo na vědomí určení zapisovatelky zápisu - paní Renaty Babčanové.  
 
ad 3)  Kontrola usnesení 
 
(dostavil se Ing. Nepraš, počet členů ZM 18) 
 
Kontrolu usnesení přednesla místostarostka RNDr. Rudolfová.   
Všechny úkoly vyplývající z usnesení z minulého zasedání byly splněny. 
Usnesení č. 3/II/06: ZM bere na vědomí zprávu o kontrole usnesení.  
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ad 4)  Rozpočtové opatření č. 12/2006 
 
Zastupitelé obdrželi k tomuto bodu písemný materiál včetně komentáře.  
Bc. Novák, vedoucí finančního odboru MÚ, úvodem upozornil na nejdůležitější položky 
rozpočtového opatření.  
Součástí rozeslaných materiálů byl i písemný materiál „Rozpočet na rok 2007 – příprava“, v němž 
byla předložena i pravidla rozpočtového provizoria pro I.čtvrtletí roku 2007. 
Předseda finančního výboru Ing. Nipprt shrnul závěr z jednání finančního výboru, který se 
zabýval rozpočtovým opatřením č. 12. Finanční výbor doporučuje toto rozpočtové opatření 
schválit. Zápis tvoří přílohu tohoto zápisu. 
 
Usnesení č.4/II/06 : ZM vzalo na vědomí zprávu finančního výboru. 
 
Usnesení č.5/II/06: ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 12/2006. Výsledek hlasování: 18 pro.  
 
Usnesení č.6/II/06: ZM schvaluje pravidla rozpočtového provizoria na rok 2007. Výsledek 
hlasování: 18 pro. 
 
ad 5) Diskuse občanů 
 
pan Kubík 
- jak to vypadá z rozestavěným obchodním domem SD Jednoty Mikulov. 
Odpověď starosty: S Jednotou Mikulov byla opakovně vedena jednání už i v minulosti, předseda 
Jednoty při jednáních naznačil ochotu družstva nabídnout městu odprodej tohoto objektu. Dosud 
tak nebylo učiněno.    
- upozornil na provoz a parkování kamionů z firmy DHL a autodopravy Sellner, na nefungující 
rozhlas na ul. Znojemské, na neaktuální informace na internetových stránkách města; dotázal se, 
zda se ve městě plánuje výstavba supermarketu.  
 
Pan Jaroš – požádal jménem Svazu bojovníků za svobodu o poskytnutí příspěvku na činnost svazu 
na rok 2007. 
Odpověď starosty: Žádostí se bude město zabývat v rámci přípravy rozpočtu na rok 2007. 
 
ing. Dresler, Smolín – upozornil na poškozování zatravněného svahu před domem paní Satkeové 
při zásobování provozovny pana Veselého. 
Odpověď ing. Schovánka – zásobování provozovny je možné provádět v místě před objektem 
pana Veselého couváním od silnice bez poškození trávníku (bude jednáno s p. Veselým). Další 
možná trasa zásobování je zezadu přes dvůr p. Veselého. Tomuto dosud do značné míry brání 
ohrada na kompost sousedů Sadkeových. Bylo jednáno o odstranění této překážky. Paní Sadkeová 
slíbila odstranění této ohrady za podmínky, že pan Veselý nebude při zásobování jezdit po 
prostranství před jejím domem. Situace by se potom mohla urovnat. 
 
 
ad 6) Žádosti 
 
ZM projednalo 4 žádosti, o kterých hlasovalo formou tajného hlasování. Sumarizační listina spolu 
s výsledky tajného hlasování jsou uloženy u tajemníka MÚ.  

1. Žádost …, o odprodej pozemků parc. č. 2147/1 o výměře  65 m2 a parc. č. 2199/2 o 
výměře 39 m2, oba v k. ú. Pohořelice. Záměr pozemků byl zveřejněn na úřední desce od 
27.10.2006 do 13.11.2006. 
RM navrhuje cenu pozemku 100,- Kč/m2 
Usnesení č. 7/II/06: ZM schvaluje prodejní cenu 100,- Kč/m2 za pozemky p. č. 2147/1 a 
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p.č. 2199/2 v k. ú. Pohořelice (zahrada). Výsledek hlasování: 15 pro, 3 se zdrželi.  
Usnesení č. 8/II/06: ZM schvaluje odprodej pozemků p. č. 2147/1 o výměre 65 m2 a p. č. 
2199/2 o výměře 65 m2, oba v k. ú. Pohořelice nad Jihlavou panu … za schválenou 
cenu 100,- Kč/m2. Výsledek hlasování: 17 pro, 1 se zdržel. 

2. Žádost … o zrušení předkupního práva k nemovitosti č.p. 148 na pozemku p.č. 99 a 
zastavěného pozemku p. č. 99 v k. ú. Pohořelice. RM zrušení předkupního práva 
doporučuje.  
Usnesení č. 9/II/06: ZM schvaluje zrušení předkupního práva  nemovitosti čp. 148 na 
pozemku p.č. 99 a zastavěného pozemku p. č. 99 v k. ú. Pohořelice panu ….  Výsledek 
hlasování: 17 pro, 1 se zdržel. . 

3. Žádost obce Troskotovice o převod agendy územního plánování a stavebního úřadu 
z Miroslavi na Městský úřad Pohořelice. RM převod agend doporučuje. 
Usnesení č. 10/II/06: ZM schvaluje dohodu mezi městem Pohořelice a obcí 
Troskotovice o převodu agendy územního plánování a stavebního úřadu z  Miroslavi na 
Městský úřad Pohořelice. Výsledek hlasování:18 pro. 

4. Žádost obce Šumice o převod agendy územního plánování a stavebního úřadu 
z Moravského Krumlova na Městský úřad Pohořelice. RM převod agend doporučuje.  
Usnesení č. 11/II/06: ZM schvaluje dohodu mezi městem Pohořelice a obcí Šumice o 
převodu agendy územního plánování a stavebního úřadu z Moravského Krumlova na 
Městský úřad Pohořelice.Výsledek hlasování: 18 pro.  

 
 
ad 7) Různé 
 
V písemných materiálech zastupitelé obdrželi složení kontrolního výboru včetně plánu činnosti na 
rok 2007.  
Usnesení č. 12/II/06: ZM schválilo složení kontrolního výboru včetně plánu činnosti na rok 
2007. Výsledek hlasování: 18 pro. 
 
Předseda finančního výboru Ing. Nipprt sdělil složení výboru včetně plánu činnosti na rok 2007. 
Usnesení č. 13/II/06: ZM schválilo složení finančního výboru včetně plánu činnosti na rok 
2007. Výbor byl  doplněn o jednoho člena, neboť musí být lichý počet členů. Výsledek 
hlasování: 18 pro.  
 
Žádost firmy KAPSCH TrafficCom Construction&Realization spol. s r.o. v zastoupení Ing. 
Martina Smejkala, akviziční činnost, Ořechov u Brna o souhlas s uložením přípojky NN a datové 
přípojky přes pozemky města v souvislosti s budováním mýtných bran na dálnici a uzavření 
budoucí  smlouvy o zřízení věcného břemene. 
Usnesení č. 14/II/06:  ZM souhlasí se zřízením věcného břemene na pozemcích p. č. 1380/1 a 
3072/1 v k. ú. Pohořelice pro uložení přípojky NN a datové přípojky brány elektronického 
mýtného. ZM pověřuje starostu města uzavřít smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene za úplatu, s podmínkou případné přeložky vedení na náklady vlastníka sítě pokud 
bude vedení v budoucnu překážet dalšímu využití území. Výsledek hlasování: 17 pro, 1 se 
zdržel.  
 
Starosta – informoval o poskytnuté dotaci na vodovod ve Velkém Dvoře ve výši 4,079 mil. Kč od 
Ministerstva zemědělství v období 2006-2007, což představuje cca 50 % nákladů.  
- informace o jednání s představiteli VaK Břeclav. Město Břeclav iniciuje svolání mimořádné 
valné hromady, kde bude požadovat mimo jiné i obměnu složení představenstva a dozorčí rady. 
Vzhledem k tomu, že město Pohořelice bude vkládat do společnosti VaK poměrně rozsáhlý 
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majetek a stane se poté významným akcionářem, je vhodné navrhnout zástupce města do 
představenstva společnosti. Rada města navrhla na tuto funkci starostu města Ing. Svobodu.  
Usnesení č. 15/II/06: ZM schvaluje za kandidáta do představenstva akciové společnosti 
Vodovody a kanalizace, a.s., Břeclav Ing. Josefa Svobodu, starostu města. Výsledek hlasování: 
17 pro, 1 se zdržel. 
 
 
 
Cestovní náhrady uvolněným a neuvolněným členům ZM 
 
Návrh zpracovaný finančním odborem MěÚ obdrželi zastupitelé v písemných materiálech. 
Usnesení č. 16/II/06: ZM schvaluje cestovní náhrady ve výši dle návrhu finančního odboru 
MěÚPohořelice. Výsledek hlasování: 18 pro.  
 
Převody pozemků z vlastnictví státu na město  
 
Usnesení č. 17/II/06: ZM zplnomocňuje starostu a oba místostarosty města k jednání 
s Pozemkovým fondem ČR a k podpisu příslušných dokumentů v souvislosti s možností 
realizovat úplatné i bezúplatné převody všech zemědělských pozemků z vlastnictví státu a správy 
Pozemkového fondu ČR do vlastnictví města Pohořelice. 18 pro.  
 
 
ad 8) Interpelace členů ZM 
 
paní Šťastná – kdy bude dokončena rekonstrukce komunikace na nám. Svobody a na ul. 
Brněnská. 
Odpověď starosty: V letošním roce SÚS nemá vyčleněny finanční prostředky na dokončení 
celkové úpravy povrchu vozovky. Zároveň se však musí ještě dobudovat splašková kanalizace. 
S konečnou úpravou povrchu vozovky se počítá až v roce 2007. Na opravu chodníku je požádáno 
o dotaci.  
- zda je zpracován návrh na rozmístění kontejnerů na tříděný odpad. Z Moravského nám. byly 
přesunuty k restauraci U Vavříka.  
Odpověď starosty: K restauraci byly přemístěny kontejnery od samoobsluhy na ul. Brněnské, 
neboť v důsledku stavebních prací tam dočasně nemohly zůstat. Po dokončení prací bude 
zpevněna jiná plocha v blízkosti samoobsluhy. 
 
Mgr. Smejkalová – informovat občany o přechodu okresu pod Brno-venkov formou letáčku. 
Odpověď starosty: Každá domácnost obdrží vánoční číslo Zpravodaje, kde budou dostupné 
informace v souvislosti se změnou okresu zveřejněny.  
 
Starosta dále informoval, že pozemkovou úpravu bude nadále provádět Pozemkový fond, územní 
pracoviště Břeclav. Zabezpečení LSPP se také pravděpodobně nezmění. JmK uvažuje v návrhu 
rozpočtu se stejnou částkou příspěvku na zabezpečení LSPP. 
 
Mgr. Hrabina – požádal o vydání seznamu organizací, kterým město poskytuje dotaci na činnost 
včetně vyhodnocení získané dotace. 
  
Mgr. Jamborová – upozornila na vánoční výzdobu ve městě, některé ozdoby nesvítí.  
- upozornila na opožděné zveřejňování některých informací na webových stránkách města (např. 
zápisy ze ZM).  
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Pan Staček – dotaz na firmu Kovošrot - Hulman, jak pokračují jednání o jeho činnosti. Pracovníci 
údržby a čistoty města by měli nosit bezpečnostní vesty.  
Odpověď tajemníka: Každý pracovník obdržel bezpečnostní vestu, bude prováděna kontrola 
vedoucím pracovníkem. K činnosti firmy Hulman – Kovošrot uvedl, že odbor ŽP dosud firmě 
neprokázal porušení zákona o znečišťování životního prostředí. 
 
Ing. Nipprt – požádal vyzvat majitele zboru mlýna a bývalé mlékárny v Nové Vsi a rodinného 
domu po Pučálkových, aby provedli údržbu svých nemovitostí. Hrozí nebezpečí úrazu. 
 
Ing. Gazdík – upozornil na nepořádek před kulturním domem ve Velkém Dvoře, požádal o 
nápravu. 
- hovořil o skládce ve Smolíně, kdy město v minulosti uzavřelo smlouvu s panem Úlehlou, který 
neprovedl rekultivaci skládky a tu nyní musí provádět město.  
 
 
ad 9)  Závěr   
 
Závěr  II. zasedání ZM provedl starosta ing. Josef Svoboda v čase 18.00 hodin.  
 
 
 
        Ing. Josef Svoboda 
           starosta města 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:   Jan Staček    ..................................... 
 
                                   Irena Šťastná .................................... 
 
 
 
 
Zapsala: Babčanová Renata 
Zápis pořízen:    
Přílohy: prezenční listina zastupitelů a občanů 
              zpráva finančního výboru 
              sumarizační listina spolu s výsledky tajného hlasování 
              zpráva kontrolního výboru 


